
Ljubljana - »Uprava Pozavarovalnice
Save (Sava Re) uživa zaupanje na-
dzornega sveta,« je po včerajšnji seji
sporočil predsednik nadzornega
sveta Save Re Branko Tomažič in
zanikal poročanje nekaterih me-
dijev, da naj bi se obetala razrešitev
predsednika ali člana uprave Zvon-
ka Ivanušiča oziroma Srečka Če-
brona.

Čeprav nadzorniki včeraj o
menjavah v upravi niso govorili, pa
naj bi prevladovalo prepričanje, da
so potrebne spremembe v načinu
vodenja družbe. Naši viri pri tem ne
izključujejo niti menjave v vrhu
družbe v prihodnjih mesecih. Kot je

včeraj sporočil Tomažič, je pre-
dnostna zadolžitev uprave v tem
času povečanje učinkovitosti upra-
vljanja Skupine Sava Re, prilaga-
janje ključnim nalogam, ki izhajajo
iz zastavljene strategije, ter do-
seganje načrtovanih poslovnih re-
zultatov.

Zaradi slabega poslovanja naj bi v
Savi Re preučevali tudi možnosti
prodaje svojega deleža makedonske
zavarovalnice Save Tabak, in sicer
sedanjim makedonskim solastni-
kom. Za dvotretjinski delež Save
Tabak je Sava Re odštela skoraj
devet milijonov evrov, lani pa je
makedonska zavarovalnica ustva-

rila skoraj šest milijonov evrov iz-
gube.

Nadzorniki so se včeraj seznanili
tudi s poslovanjem Save Re v prvem
letošnjem četrtletju. Kot so spo-
ročili po seji nadzornega sveta, so
rezultati v okviru pričakovanj, a
podrobnosti niso pojasnili. Rezul-
tate bo namreč Sava Re objavila šele
v ponedeljek, ko se izteče rok, do
katerega morajo družbe, ki so uvr-
ščene na Ljubljansko borzo, razkriti
svoje poslovanje v prvem četrtletju.
Danes pa bodo v Savi Re objavili
sklic skupščine, ki bo 30. junija.
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